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Fremmødte: Anders Møller Andersen AMA
Anders Hyrup AH
Mogens Beltoft MB
Christian O´Brien Carlsen COC
Lars Hestehave LH
Ole Barnkob Kaas OBK

Afbud: Simon Hyldgaard SH
Mads Ullitz MKU
Johan Frey JF

1. Referater.
Referatet fra 3/5 underskrevet.

2. Spilstatus.
Begge spil har havarerede motorer.
Planen er at få en brugbar motor i Aalborgspillet. Løsningen skal holde året ud. Derefter skal
Borupspillet renoveres hen over vinter, med ny motor og nyt bagtøj.
For at få en brugbar motor færdig til Aalborgspillet er den store Aalborgmotor er kørt op til Ole
Larsen. Vi får besked mandag om den kan repareres.
En anden løsning er, at få fat i en renoveret motor fra Århus. Det kan måske være færdigt til om 14
dage. Der er dog et spørgsmål om der er et bagtøj der kan passe.
Borupspillet:
En ny long block uden manifold og karburator koster 22.000+moms. Og 25.000+moms komplet.
Der skal nyt bagtøj til, idet bedste omdrejningsmoment ligger ved 3.500 rpm, hvor vi kører 6.000
nu. Det holder en ny motor ikke til i længden.
Problemet med Borupbagtøjet er, at det ikke passer i gearing.
Et andet bagtøj (Iveco donor med nye tandhjul) koster 50.000. Derudover skal spillet bygges på en
lastvogn, så det bliver mobilt og stabilt. Ialt forventer vi at det vil koste 200.000 at få et nyt spil
stykket sammen.
COC forbereder et forslag med priser til renovering af Borupspillet til næste gang.
Tidsplanen for det nye spil er foråret 2005.

Spilteam
Vi skal have sat et spilteam sammen af ca. 10 personer, som fritages for andet arbejde, og skal
arbejde med dette projekt året ud. COC foreslår sammensætningen.

3. Værkstedsbyggeri.
Vi skal have gjort tegningerne over byggeriet færdige, og få vore ideer ned på papir, indenfor de
rammer byggeriet giver.
Vi skal også have fastlagt en ny placering for byggeriet, idet det ikke kan lade sig gøre at placere
byggeriet nord for den store hangar pga. en drikkevandsbrønd. Kommunen har tilsyneladende afsat
plads ved siden af den sorte/røde hangar. Den placering kræver at der fjernes en del skov og jord på
hele arealet.



AVIATOR
Aalborg Svæveflyveklub Forhandlingsprotokol dokument 0053

Referat fra bestyrelsesmøde i Aviator, Aalborg Svæveflyveklub
den 20. juni 2004 på EKVH. Side 2 af 2

Derefter skal tegningerne indsendes til kommunen til godkendelse. Ansøgningen håber vi at kan
have færdig til medio juli.

Byggeteam:
Følgende har meldt sig: LH, COC, AHY, AMA, OBK, EN, JMØ, HH, MKU.  OBK oprettet en
emailliste: byggeri@aviator.dk

AMA undersøger opsigelsesvarsel hos Aalborg Kommune.

4. Eventuelt.
Karen Bente forespørger om det er muligt at låne en Junior-vogn til Jysk-Fynsk samt Sun Air Cup.
Det bevilger bestyrelsen.

LH vil gerne have lov til at købe en radio til SN. Det kan enten være en brugt radio i Sverige til
5.000 SEK, eller en ny radio til godt 10.000 kr. Derudover ønsker LH at købe et variometer. LH
undersøger hvilken stand den svenske radio er i, samt forsøger at finde et variometer tilsvarende til
det iT4.

Næste bestyrelsesmøde bliver torsdag d. 15. juli.

For referatet

Mogens Beltoft


